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Universitatea Politehnica Timișoara, strategie de dezvoltare pe 5 ani, cu sprijinul 

mediului economic și al administrației 

 

 

 

1. Universitatea Politehnica Timisoara, strategie de dezvoltare pe 5 ani, cu 

sprijinul mediului economic si al administratiei  

 

Noua echipa de conducere a Universitatii 

Politehnica Timisoara a avut o prima intalnire cu 

Comitetul Director al UPT, structura consultativa 

formata din reprezentantii marilor companii din regiune, care gestioneaza 

aproape 100.000 de locuri de munca si care consiliaza Politehnica in luarea 

deciziilor majore pentru universitate, cum sunt cele privind procesul 

educational, cercetarea, antreprenoriatul, internationalizarea, dezvoltarea 

institutionala, sustenabilitatea etc.Rectorul Universitatii ...citește toată 

știrea  

 

 

2. Universitatea Politehnica Timișoara, strategie de dezvoltare pe 5 ani, cu 

sprijinul mediului economic și al administrației 

 

Noua echipă de conducere a 

Universității Politehnica 

Timișoara a avut o primă 

întâlnire cu Comitetul 

Director al UPT, structură 

consultativă formată din 

reprezentanții marilor companii din regiune, care gestionează aproape 

100.000 de locuri de muncă și care consiliază Politehnica în luarea deciziilor 

majore pentru universitate, cum sunt cele privind procesul educaţional, 

cercetarea, antreprenoriatul, internaționalizarea, dezvoltarea instituţională, 

sustenabilitatea etc. 

 

Rectorul Universității Politehnica Timișoara, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan, a 

prezentat Comitetului Director echipa de prorectori cu care își va pune în 

aplicare planul managerial și noua echipă de conducere a Senatului UPT. 

Plecând de la o amplă analiză asupra situației actuale, de la evoluția 

numărului de studenți, situația învățământului preuniversitar, natalitatea, 

atractivitatea marilor centre universitare, până la evoluția PIB-ului în regiune 

https://www.upt.ro/Informatii_UPT_2497_ro.html
https://www.upt.ro/Informatii_UPT_2497_ro.html
https://ziare.com/stiri-timisoara/stiri-actualitate/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei-8974744
https://ziare.com/stiri-timisoara/stiri-actualitate/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei-8974744
https://www.ziuadevest.ro/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/
https://www.ziuadevest.ro/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/
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în ultimii 20 de ani, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan a prezentat și câteva soluții 

identificate pentru dezvoltarea economică, dar și pentru creșterea 

atractivității Timișoarei ca oraș, dar și a întregii regiuni, pentru care este însă 

necesară coordonarea eforturilor atât cu reprezentanții mediului economic, 

cât și cu cei ai administrației. 

 

În cadrul acestei prime întâlniri s-a prezentat ce-și propune Politehnica 

pentru următorii 5 ani și atu-urile care pot fi valorificate, cu sprijinul 

Comitetului Director, pentru creșterea impactului UPT la nivel regional și chiar 

national, punându-se accentul pe strategia privind patrimoniul, unde UPT a 

derulat și are în derulare o serie de proiecte de renovare, extindere și 

dezvoltare durabilă, precum și pe activitatea de cercetare sau de transfer 

tehnologic, unde este așteptat, din partea Comitetului Director, sprijin în 

definirea unor priorități și inițiative, dar și în promovarea tendințelor 

emergente în tehnologie, fiind subliniată necesitatea identificării zonelor de 

interes în următorii ani pentru companiile din regiune. 

 

Nu în ultimul rând, a fost realizată și o scurtă prezentare a strategiei privind 

Alumni UPT, ținând cont că în 2024 se împlinesc 100 de ani de la absolvirea 

primei promoții de ingineri, subiectul urmând să fie detaliat într-una din 

întâlnirile viitoare, alături de alte teme ce urmează a fi dezvoltate. 

 

În perioada următoare vor avea loc întâlniri punctuale cu membri Comitetului 

Director pentru identificarea unor puncte de discuție și propuneri pentru 

viitorul plan strategic al universității, de interes pentru mediul economic. 

Politehnica Timișoara a fost prima universitate din România care a propus o 

structură a Comitetului Director formată din lideri ai companiilor din regiune, 

în urmă cu mai bine de 10 ani. 
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3. Universitatea Politehnica Timişoara, strategie de dezvoltare pe 5 ani, cu 

sprijinul mediului economic şi al administraţiei 

 

Noua echipă de conducere a 

Universităţii Politehnica Timişoara a avut 

o primă întâlnire cu Comitetul Director 

al UPT, structură consultativă formată 

din reprezentanţii marilor companii din 

regiune, care gestionează aproape 

100.000 de locuri de muncă şi care 

consiliază Politehnica în luarea deciziilor 

majore pentru universitate, cum sunt 

cele privind procesul educaţional, cercetarea, antreprenoriatul, 

internaţionalizarea, dezvoltarea instituţională, sustenabilitatea etc. 

 

Rectorul Universităţii Politehnica Timişoara, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan, a 

prezentat Comitetului Director echipa de prorectori cu care îşi va pune în 

aplicare planul managerial şi noua echipă de conducere a Senatului UPT. 

Plecând de la o amplă analiză asupra situaţiei actuale, de la evoluţia 

numărului de studenţi, situaţia învăţământului preuniversitar, natalitatea, 

atractivitatea marilor centre universitare, până la evoluţia PIB-ului în regiune 

în ultimii 20 de ani, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan a prezentat şi câteva soluţii 

identificate pentru dezvoltarea economică, dar şi pentru creşterea 

atractivităţii Timişoarei ca oraş, dar şi a întregii regiuni, pentru care este însă 

necesară coordonarea eforturilor atât cu reprezentanţii mediului economic, 

cât şi cu cei ai administraţiei. 

 

În cadrul acestei prime întâlniri s-a prezentat ce-şi propune Politehnica 

pentru următorii 5 ani şi atu-urile care pot fi valorificate, cu sprijinul 

Comitetului Director, pentru creşterea impactului UPT la nivel regional şi chiar 

naţional, punându-se accentul pe strategia privind patrimoniul, unde UPT a 

derulat şi are în derulare o serie de proiecte de renovare, extindere şi 

dezvoltare durabilă, precum şi pe activitatea de cercetare sau de transfer 

tehnologic, unde este aşteptat, din partea Comitetului Director, sprijin în 

definirea unor priorităţi şi iniţiative, dar şi în promovarea tendinţelor 

emergente în tehnologie, fiind subliniată necesitatea identificării zonelor de 

interes în următorii ani pentru companiile din regiune. 

 

Nu în ultimul rând, a fost realizată şi o scurtă prezentare a strategiei privind 

Alumni UPT, ţinând cont că în 2024 se împlinesc 100 de ani de la absolvirea 

https://www.amosnews.ro/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/
https://www.amosnews.ro/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/
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primei promoţii de ingineri, subiectul urmând să fie detaliat într-una din 

întâlnirile viitoare, alături de alte teme ce urmează a fi dezvoltate. 

 

În perioada următoare vor avea loc întâlniri punctuale cu membri Comitetului 

Director pentru identificarea unor puncte de discuţie şi propuneri pentru 

viitorul plan strategic al universităţii, de interes pentru mediul economic. 

Politehnica Timişoara a fost prima universitate din România care a propus o 

structură a Comitetului Director formată din lideri ai companiilor din regiune, 

în urmă cu mai bine de 10 ani. 

 

Sursa foto Universitatea Politehnica Timişoara 

 

 

4. Universitatea Politehnica Timisoara, strategie de dezvoltare pe 5 ani, cu 

sprijinul mediului economic si al administratiei 

 

TIMISOARA. 

Noua echipă de 

conducere a 

Universității 

Politehnica 

Timișoara a avut 

o primă întâlnire 

cu Comitetul 

Director al UPT, structură consultativă formată din reprezentanții marilor 

companii din regiune, care gestionează aproape 100.000 de locuri de muncă 

și care consiliază Politehnica în luarea deciziilor majore pentru universitate, 

cum sunt cele privind procesul educaţional, cercetarea, antreprenoriatul, 

internaționalizarea, dezvoltarea instituţională, sustenabilitatea etc. 

 

Rectorul Universității Politehnica Timișoara, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan, a 

prezentat Comitetului Director echipa de prorectori cu care își va pune în 

aplicare planul managerial și noua echipă de conducere a Senatului UPT. 

Plecând de la o amplă analiză asupra situației actuale, de la evoluția 

numărului de studenți, situația învățământului preuniversitar, natalitatea, 

atractivitatea marilor centre universitare, până la evoluția PIB-ului în regiune 

în ultimii 20 de ani, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan a prezentat și câteva soluții 

identificate pentru dezvoltarea economică, dar și pentru creșterea 

atractivității Timișoarei ca oraș, dar și a întregii regiuni, pentru care este însă 

https://www.opiniatimisoarei.ro/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/14/04/2024
https://www.opiniatimisoarei.ro/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/14/04/2024
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necesară coordonarea eforturilor atât cu reprezentanții mediului economic, 

cât și cu cei ai administrației. 

 

În cadrul acestei prime întâlniri s-a prezentat ce-și propune Politehnica 

pentru următorii 5 ani și atu-urile care pot fi valorificate, cu sprijinul 

Comitetului Director, pentru creșterea impactului UPT la nivel regional și chiar 

national, punându-se accentul pe strategia privind patrimoniul, unde UPT a 

derulat și are în derulare o serie de proiecte de renovare, extindere și 

dezvoltare durabilă, precum și pe activitatea de cercetare sau de transfer 

tehnologic, unde este așteptat, din partea Comitetului Director, sprijin în 

definirea unor priorități și inițiative, dar și în promovarea tendințelor 

emergente în tehnologie, fiind subliniată necesitatea identificării zonelor de 

interes în următorii ani pentru companiile din regiune. 

 

Nu în ultimul rând, a fost realizată și o scurtă prezentare a strategiei privind 

Alumni UPT, ținând cont că în 2024 se împlinesc 100 de ani de la absolvirea 

primei promoții de ingineri, subiectul urmând să fie detaliat într-una din 

întâlnirile viitoare, alături de alte teme ce urmează a fi dezvoltate. 

 

În perioada următoare vor avea loc întâlniri punctuale cu membri Comitetului 

Director pentru identificarea unor puncte de discuție și propuneri pentru 

viitorul plan strategic al universității, de interes pentru mediul economic. 

Politehnica Timișoara a fost prima universitate din România care a propus o 

structură a Comitetului Director formată din lideri ai companiilor din regiune, 

în urmă cu mai bine de 10 ani. 

 

 

5. Universitatea Politehnica Timișoara, strategie de dezvoltare pe 5 ani, cu 

sprijinul mediului economic și al administrației 

 

Noua echipă de conducere a 

Universității Politehnica 

Timișoara a avut o primă 

întâlnire cu Comitetul Director al 

UPT, structură consultativă 

formată din reprezentanții marilor companii din regiune, care gestionează 

aproape 100.000 de locuri de muncă și care consiliază Politehnica în luarea 

(...) 

 

 

https://www.ziar.com/news=15821874
https://www.ziar.com/news=15821874
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6. Universitatea Politehnica Timisoara, strategie de dezvoltare pe 5 ani, cu 

sprijinul mediului economic si al administratiei 

 

TIMISOARA. Noua echipă de 

conducere a Universității Politehnica 

Timișoara a avut o primă întâlnire cu 

Comitetul Director al UPT, structură 

consultativă formată din reprezentanții marilor companii din regiune, care 

gestionează aproape 100.000 de locuri de muncă și care consiliază 

Politehnica în luarea deciziilor majore pentru universitate, cum sunt cele 

privind procesul educaţional, cercetarea, antreprenoriatul, internaționalizarea, 

[&#8230;] Articolul Universitatea Politehnica Timisoara, strategie de 

dezvoltare pe 5 ani, cu sprijinul mediului economic si al administratiei apare 

prima dată în Opinia Timisoarei. 

 

 

7. Universitatea Politehnica Timișoara, strategie de dezvoltare pe 5 ani, cu 

sprijinul mediului economic și al administrației 

 
Noua echipă de conducere a Universității Politehnica Timișoara a avut o 

primă întâlnire cu Comitetul Director al UPT, structură consultativă formată 

din reprezentanții marilor companii din regiune, care gestionează aproape 

100.000 de locuri de muncă și care consiliază Politehnica în luarea deciziilor 

majore pentru universitate, cum sunt cele privind procesul educaţional, 

cercetarea, antreprenoriatul, internaționalizarea, dezvoltarea instituţională, 

sustenabilitatea etc. 

 

Rectorul Universității Politehnica Timișoara, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan, a 

prezentat Comitetului Director echipa de prorectori cu care își va pune în 

aplicare planul managerial și noua echipă de conducere a Senatului UPT. 

Plecând de la o amplă analiză asupra situației actuale, de la evoluția 

numărului de studenți, situația învățământului preuniversitar, natalitatea, 

atractivitatea marilor centre universitare, până la evoluția PIB-ului în regiune 

în ultimii 20 de ani, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan a prezentat și câteva soluții 

https://www.ziareaz.ro/stiri/opinia-timisoarei/articol/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei
https://www.ziareaz.ro/stiri/opinia-timisoarei/articol/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei
https://www.banatulazi.ro/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/
https://www.banatulazi.ro/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/
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identificate pentru dezvoltarea economică, dar și pentru creșterea 

atractivității Timișoarei ca oraș, dar și a întregii regiuni, pentru care este însă 

necesară coordonarea eforturilor atât cu reprezentanții mediului economic, 

cât și cu cei ai administrației. 

 

În cadrul acestei prime întâlniri s-a prezentat ce-și propune Politehnica 

pentru următorii 5 ani și atu-urile care pot fi valorificate, cu sprijinul 

Comitetului Director, pentru creșterea impactului UPT la nivel regional și chiar 

national, punându-se accentul pe strategia privind patrimoniul, unde UPT a 

derulat și are în derulare o serie de proiecte de renovare, extindere și 

dezvoltare durabilă, precum și pe activitatea de cercetare sau de transfer 

tehnologic, unde este așteptat, din partea Comitetului Director, sprijin în 

definirea unor priorități și inițiative, dar și în promovarea tendințelor 

emergente în tehnologie, fiind subliniată necesitatea identificării zonelor de 

interes în următorii ani pentru companiile din regiune. 

 

 

 

Nu în ultimul rând, a fost realizată și o scurtă prezentare a strategiei privind 

Alumni UPT, ținând cont că în 2024 se împlinesc 100 de ani de la absolvirea 

primei promoții de ingineri, subiectul urmând să fie detaliat într-una din 

întâlnirile viitoare, alături de alte teme ce urmează a fi dezvoltate. 

În perioada următoare vor avea loc întâlniri punctuale cu membri Comitetului 

Director pentru identificarea unor puncte de discuție și propuneri pentru 

viitorul plan strategic al universității, de interes pentru mediul economic. 

Politehnica Timișoara a fost prima universitate din România care a propus o 

structură a Comitetului Director formată din lideri ai companiilor din regiune, 

în urmă cu mai bine de 10 ani. 

 

 

8. Universitatea Politehnica Timișoara, strategie de dezvoltare pe 5 ani, cu 

sprijinul mediului economic și al administrației 

 

Noua echipă 

de conducere a 

Universității 

Politehnica 

Timișoara a 

avut o primă 

întâlnire cu 

https://oficialmedia.com/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/
https://oficialmedia.com/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/
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Comitetul Director al UPT, structură consultativă formată din reprezentanții 

marilor companii din regiune, care gestionează aproape 100.000 de locuri de 

muncă și care consiliază Politehnica în luarea deciziilor majore pentru 

universitate, cum sunt cele privind procesul educaţional, cercetarea, 

antreprenoriatul, internaționalizarea, dezvoltarea instituţională, 

sustenabilitatea etc. 

 

Rectorul Universității Politehnica Timișoara, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan, a 

prezentat Comitetului Director echipa de prorectori cu care își va pune în 

aplicare planul managerial și noua echipă de conducere a Senatului UPT. 

Plecând de la o amplă analiză asupra situației actuale, de la evoluția 

numărului de studenți, situația învățământului preuniversitar, natalitatea, 

atractivitatea marilor centre universitare, până la evoluția PIB-ului în regiune 

în ultimii 20 de ani, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan a prezentat și câteva soluții 

identificate pentru dezvoltarea economică, dar și pentru creșterea 

atractivității Timișoarei ca oraș, dar și a întregii regiuni, pentru care este însă 

necesară coordonarea eforturilor atât cu reprezentanții mediului economic, 

cât și cu cei ai administrației. 

 

În cadrul acestei prime întâlniri s-a prezentat ce-și propune Politehnica 

pentru următorii 5 ani și atu-urile care pot fi valorificate, cu sprijinul 

Comitetului Director, pentru creșterea impactului UPT la nivel regional și chiar 

national, punându-se accentul pe strategia privind patrimoniul, unde UPT a 

derulat și are în derulare o serie de proiecte de renovare, extindere și 

dezvoltare durabilă, precum și pe activitatea de cercetare sau de transfer 

tehnologic, unde este așteptat, din partea Comitetului Director, sprijin în 

definirea unor priorități și inițiative, dar și în promovarea tendințelor 

emergente în tehnologie, fiind subliniată necesitatea identificării zonelor de 

interes în următorii ani pentru companiile din regiune. 

 

Nu în ultimul rând, a fost realizată și o scurtă prezentare a strategiei privind 

Alumni UPT, ținând cont că în 2024 se împlinesc 100 de ani de la absolvirea 

primei promoții de ingineri, subiectul urmând să fie detaliat într-una din 

întâlnirile viitoare, alături de alte teme ce urmează a fi dezvoltate. 

 

În perioada următoare vor avea loc întâlniri punctuale cu membri Comitetului 

Director pentru identificarea unor puncte de discuție și propuneri pentru 

viitorul plan strategic al universității, de interes pentru mediul economic. 

Politehnica Timișoara a fost prima universitate din România care a propus o 
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structură a Comitetului Director formată din lideri ai companiilor din regiune, 

în urmă cu mai bine de 10 ani. 

 

 

9. Universitatea Politehnica Timișoara, strategie de dezvoltare pe 5 ani, cu 

sprijinul mediului economic și al administrației 

 

Noua echipă de 

conducere a Universității 

Politehnica Timișoara a 

avut o primă întâlnire cu 

Comitetul Director al UPT, 

structură consultativă formată din reprezentanții marilor companii din 

regiune, care gestionează aproape 100.000 de locuri de muncă și care 

consiliază Politehnica în luarea deciziilor majore pentru universitate, cum sunt 

cele privind procesul educaţional, cercetarea, antreprenoriatul, 

internaționalizarea, dezvoltarea instituţională, sustenabilitatea etc. 

 

Rectorul Universității Politehnica Timișoara, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan, a 

prezentat Comitetului Director echipa de prorectori cu care își va pune în 

aplicare planul managerial și noua echipă de conducere a Senatului UPT. 

Plecând de la o amplă analiză asupra situației actuale, de la evoluția 

numărului de studenți, situația învățământului preuniversitar, natalitatea, 

atractivitatea marilor centre universitare, până la evoluția PIB-ului în regiune 

în ultimii 20 de ani, conf.univ.dr.ing. Florin Drăgan a prezentat și câteva soluții 

identificate pentru dezvoltarea economică, dar și pentru creșterea 

atractivității Timișoarei ca oraș, dar și a întregii regiuni, pentru care este însă 

necesară coordonarea eforturilor atât cu reprezentanții mediului economic, 

cât și cu cei ai administrației. 

 

În cadrul acestei prime întâlniri s-a prezentat ce-și propune Politehnica 

pentru următorii 5 ani și atu-urile care pot fi valorificate, cu sprijinul 

Comitetului Director, pentru creșterea impactului UPT la nivel regional și chiar 

national, punându-se accentul pe strategia privind patrimoniul, unde UPT a 

derulat și are în derulare o serie de proiecte de renovare, extindere și 

dezvoltare durabilă, precum și pe activitatea de cercetare sau de transfer 

tehnologic, unde este așteptat, din partea Comitetului Director, sprijin în 

definirea unor priorități și inițiative, dar și în promovarea tendințelor 

emergente în tehnologie, fiind subliniată necesitatea identificării zonelor de 

interes în următorii ani pentru companiile din regiune. 

https://www.banatulmeu.ro/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/
https://www.banatulmeu.ro/universitatea-politehnica-timisoara-strategie-de-dezvoltare-pe-5-ani-cu-sprijinul-mediului-economic-si-al-administratiei/
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Nu în ultimul rând, a fost realizată și o scurtă prezentare a strategiei privind 

Alumni UPT, ținând cont că în 2024 se împlinesc 100 de ani de la absolvirea 

primei promoții de ingineri, subiectul urmând să fie detaliat într-una din 

întâlnirile viitoare, alături de alte teme ce urmează a fi dezvoltate. 

 

În perioada următoare vor avea loc întâlniri punctuale cu membri Comitetului 

Director pentru identificarea unor puncte de discuție și propuneri pentru 

viitorul plan strategic al universității, de interes pentru mediul economic. 

Politehnica Timișoara a fost prima universitate din România care a propus o 

structură a Comitetului Director formată din lideri ai companiilor din regiune, 

în urmă cu mai bine de 10 ani. 

 

 

 


